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Radny Jerzy Rozmiarek złożył wniosek o podjęcie rozmów z burmistrzem Śremu  

w sprawie zmiany trasy bezpłatnej linii autobusowej tak, by kursowała przez 

Czmoniec. Powiedział, że zmiana byłaby ułatwieniem dla uczniów dojeżdżających do 

śremskich szkół.  

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że będzie rozmawiał w tej sprawie. 

 


